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Rada Gminy Masłów 

 

Protokół nr LVII  

Sesja w dniu 27 kwietnia 2023  

 

Obrady rozpoczęto 27 kwietnia 2023 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 17:43 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Stanisław Doleziński 

2. Marek Łukasz Dudzik 

3. Mateusz Jan Fąfara 

4. Ryszard Jan Filipowicz 

5. Wojciech Haba 

6. Bernarda Komorowska 

7. Małgorzata Kozubek 

8. Tomasz Ksel 

9. Andrzej Kułak 

10. Artur Maciej Lis 

11. Janusz Obara 

12. Andrzej Pedrycz 

13. Zenon Adam Pedrycz 

14. Ryszard Piotr Szymczuch 

15. Piotr Władysław Zegadło 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

Przewodniczący Rady Piotr Władysław Zegadło otworzył LVII sesję Rady Gminy Masłów. 

Stosownie do art. 20 ustęp 1 ustawy o samorządzie gminnym, Przewodniczący Rady Gminy 

Masłów Piotr Zegadło przywitał radnych, sołtysów, Wójta Gminy, Zastępcę Wójta Gminy, 

Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy, pracowników urzędu, uczestniczących gości oraz 

wszystkich oglądających transmisję.  

 

2. Stwierdzenie quorum 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszych obradach uczestniczy 15 radnych, co 

jest podstawą do podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności (wygenerowana na 

podstawie systemu informatycznego esesja) stanowi załącznik niniejszego protokołu. 

 

3. Przyjęcie porządku obrad 

Piotr Władysław Zegadło – Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do Biura Rady nie 

wpłynął wniosek o zmianę porządku obrad i przystąpił do głosowania w tym punkcie. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

 

4. Przyjęcie protokołu Nr LVI z poprzedniej sesji 

Do Biura Rady Gminy nie wpłynęły wnioski o zmianę treści protokołu, wobec powyższego 

Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania w tym punkcie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

 

5. Sprawozdanie Wójta z pracy Wójta i urzędu gminy w okresie między sesjami 

Materiał radni otrzymali w statutowym terminie i stanowi załącznik protokołu. Wójt Gminy 

Masłów Tomasz Lato przedstawił najważniejsze informacje zawarte w sprawozdaniu. 

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło otworzył dyskusję.  

Radny Tomasz Ksel zwrócił się z pytaniem dot. spotkania Zgromadzenia Międzygminnego 

Związku Wodociągów i Kanalizacji w dniu 29 marca br. oraz nadzwyczajnego posiedzenia 

wspólników z dnia 06 kwietnia br. prosząc o szerszą informację.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato szczegółowo wyjaśnił tematykę obu spotkań oraz zakres 

podjętych działań. 

Radny Ksel poprosił o informację dotyczącą awarii przepompowni w obrębie Scholasteria – 

Ciekoty, w okolicy Lubrzanki. Czy awaria został usunięta.  

Wójt Gminy wyjaśnił czego dotyczyła awaria i poinformował, że  została usunięta. 

Mieszkaniec Gminy zwrócił się z trzema pytaniami do wójta: 

1) Czy do wójta wpływały informacje dotyczące jakości świadczenia usług przez podmiot 

Transport i Usługi Koparką Bogusław Kułak, 

2) Co trzeba zrobić, by znaleźć się w kręgu osób, które za pośrednictwem urzędu mogą 

skorzystać z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków, 

3) Ile dzieci korzysta z zajęć modelarskich. 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato udzielił szczegółowych i merytorycznych odpowiedzi na 

pytania zadane przez mieszkańca. Firma, o której mowa od lat startuje w przetargach i realizuje 

inwestycje na terenie gminy (jest to firma z terenu gminy). Sygnały dotyczące realizacji zadania 

na drodze nr 200 w Mąchocicach – Scholasterii były zgłoszone do urzędu przez radnego 

Tomasza Ksela. Pracownicy bylina miejscu, stwierdzili usterki, które zostały usunięte w 

ramach realizowanego zadania. Odnośnie pytania drugiego, Wójt Gminy wyjaśnił, że jego 

zdaniem w sposób sztuczny mieszkaniec nakręca ataki na samorząd, co jest krzywdzące. Wójt 
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wyjaśnił, że informacja o naborze została podana do wiadomości publicznej w dniu 13 stycznia. 

Każdy mógł się zgłosić. To nie wójt zapraszał księży na rozmowy, to księża dbając o zabytki 

na terenie parafii zwrócili się z pytaniem, co muszą złożyć aby móc aplikować o te środki i we 

własnym zakresie i na swój koszt skompletowali dokumenty. W kontekście pytania trzeciego, 

wójt wyjaśnił, że zajęcia modelarskie są prowadzone od wielu lat przez CEiK Szklany Dom. 

Wójt podkreślił, że nieprawdą jest podana przez mieszkańca informacja, że z zajęć korzysta 

jedna osoba. Jest to grupa osób zainteresowanych zajęciami i podkreślił, że zajęcia nie mają na 

celu stworzenia tłoku tylko rozszerzenia umiejętności tych osób..  

Radny Tomasz Ksel (Ad Vocem) przypomniał, że w marcu na Komisji do spraw Inwestycji 

podobne zgłoszenia na temat usług firmy Transport i Usługi Koparką uwagi zgłaszał 

Wiceprzewodniczący Pedrycz.  

Wójt Gminy wyjaśnił, ze pozwolił sobie nie wymieniać z nazwiska innych osób, ponieważ nie 

pamiętał dokładnie kto zgłaszał uwagi. Jednak druga część wypowiedzi dotyczyła innych 

zgłoszeń. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Andrzej Pedrycz dodał, że po tej rozmowie usterki zostały 

naprawione i nie miał więcej uwag.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło odnosząc się do wypowiedzi 

radnego Ksela wyjaśnił, że nie odebrał słów wójta jako atak na radnego, lecz jako pozytywna 

wiadomość, że pan radny pilnuje inwestycji u siebie.  

Przewodniczący Rady udzielił ponownie głosu mieszkańcowi, który poprosił, by formułowane 

przez niego pytania nie były odbierane przez wójta emocjonalnie i zapytał, czy wezwanie 

podmiotu realizującego zadanie na drodze nr 200 zostało sformułowane pisemnie. Odnośnie 

zajęć modelarskich mieszkaniec wyjaśnił, że w ubiegłym roku jego syn uczestniczył w tych 

zajęciach i oprócz niego był jeszcze jeden chłopiec i czasem drugi.  

Wójt Gminy podkreślił, że w swojej wypowiedzi nie zaprzeczył, że w pojedynczych zajęciach 

modelarskich nie zdarzały się sytuacje, o których mówi mieszkaniec. Jednak zaznaczył, że wie 

jaka grupa osób uczestniczy w zajęciach i zna ich osiągnięcia. W odniesieniu do uwagi na temat 

emocjonalnych zachowań, Wójt Gminy wyjaśnił przebieg rozmowy jaką odbył z mieszkańcem 

po poniedziałkowej komisji. Wójt przedstawił sytuację jaka miała miejsce, gdzie mieszkaniec 

fotografował pojazdy zaparkowane na trawie i osoby, które tymi samochodami przyjechały. 

Wójt powiedział, że dziwi się, że taka sprawa właśnie w mieszkańcu rodzi tak wiele 

zaangażowania i zastanawia się jaki to ma sens. Czy to ma służyć wspólnemu dobru, czy jest 

tylko nagonką na samorząd, pracowników, radnych czy sołtysów. Wójt podkreślił, że zawsze z 

otwartością podchodzi do wszystkich, który zgłaszają uwagi, bo rozszerza to pole dyskusji i nie 

zamierza zmieniać kierunku w tym zakresie.  

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Władysław Zegadło przerwał dyskusję w tym temacie.  

 

6. Ocena Zasobów Pomocy Społecznej za 2022 rok 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Aneta Kułak przedstawiła szczegółowo 

materiał przedłożony Radzie Gminy(stanowi załącznik protokołu).  

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała przedłożony dokument. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy oceniła pozytywnie 

omawiany dokument.  

 

7. Sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2022 rok 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Aneta Kułak przedstawiła sprawozdanie 

przedłożone Radzie Gminy (stanowi załącznik protokołu).  
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Radny Mateusz Jan Fąfara zabrał głos informując, że nie bardzo rozumiał kwestie ilości 

wydanych kart dużej rodziny.  

Kierownik GOPS wyjaśniła zasady wydania Kart.  

W związku z informacją na temat dodatku węglowego, radny Fąfara zapytał czy węgiel został 

sprzedany w całości, czy jakaś ilość węgla zalega na składach.  

Wójt Gminy Tomasz Lato szczegółowo wyjaśnił plan działań w tym zakresie zaznaczając, że 

na bieżąco kontrolowane były zasady zamówień i realizacja zadania, co spowodowało, ze każdy 

kto zwrócił się z wnioskiem o zakup został zaopatrzony. Węgiel na bieżąco jest sprzedawany i 

nie zalega w składach. 

Radny Wojciech Haba na ręce pani Kierownik  złożył podziękowania za trud i pracę na rzecz 

mieszkańców.  

Brak kolejnych zgłoszeń w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie oceniła sprawozdanie. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

przedstawione sprawozdanie.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała omawiane sprawozdanie. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy oceniła pozytywnie 

przedłożony dokument.  

Wójt Gminy podziękował za ogrom pracy, jaki został wykonany przez pracowników jednostki 

w roku ubiegłym.   

 

8. Informacja Komisji Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami  

i Rolnictwa dotycząca komunalizacji działek nr 308/2, 331, 470, 471, 748 

położonych w obrębie ewidencyjnym Masłów Drugi, stanowiących drogi 

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Anna Kucmin 

przedstawiła materiał. 

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie oceniła 

informację i prosi o jej przyjęcie przez Radę. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, ze w związku z brakiem uwag w tym punkcie 

informację uznaje się za przyjętą.  

 

9. Projekt uchwały: 

a) w sprawie uchwalenia zmiany nr 1 miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego sołectwa Brzezinki na terenie gminy Masłów – obszar nr 1 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński przedstawił 

pokrótce blok projektów uchwał w zakresie panowania przestrzennego.  

Urbanista Damian Maleszak omówił szczegółowo projekt uchwały przedstawiając 

jednocześnie autopoprawkę w zakresie podkładu mapowego do załącznika nr 1 do uchwały. .  

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji zaopiniowała pozytywnie omawiany projekt. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LVII/585/2023 w sprawie uchwalenia zmiany nr 1 miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Brzezinki na terenie gminy Masłów – obszar nr 1 

została podjęta. 

 

b) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 1 miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Mąchocice Kapitulne na terenie gminy 

Masłów 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński omówił 

projekt uchwały. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji zaopiniowała pozytywnie omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

Uchwała nr LVII/586/2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 1 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Mąchocice Kapitulne na 

terenie gminy Masłów została przyjęta. 

 

c) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 2 miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Masłów Pierwszy na terenie gminy 

Masłów 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński omówił 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Władysław Zegadło zabrał głos informując, ze cieszy się z 

faktu, że tereny, które nie są uprawiane mogą być zmienione na tereny przeznaczane na cele 

inwestycyjne. W tym obszarze, przy ulicy Modrzewiowej znajdują się już tereny przemysłowe. 

Utworzenie nowych firm daje miejsca pracy i zwiększa wpływy z podatków.  



Strona 6 z 14 

 

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji zaopiniowała pozytywnie omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LVII/587/2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 2 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Masłów Pierwszy na terenie 

gminy Masłów została przyjęta. 

 

d) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 3 miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego sołectwa Wola Kopcowa na terenie gminy Masłów 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński omówił 

projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji zaopiniowała pozytywnie omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LVII/588/2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 3 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego sołectwa Wola Kopcowa na terenie 

gminy Masłów została podjęta. 

 

e) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 3 Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Masłów 

Kierownik referatu Budownictwa i Gospodarki Przestrzennej Dariusz Korczyński omówił 

projekt uchwały  

Przewodniczący Rady Gminy Piotr Władysław Zegadło zwrócił uwagę, że nie w tej kolejności 

projekty przyjmujemy uchwały. Najpierw powinno być studium, dopiero później plany.   

Kierownik BiGP Dariusz Korczyński odpowiedział, że nie ma to większego znaczenia, ważne 

że na tej samej sesji Rada podejmuje decyzję w tym zakresie.  



Strona 7 z 14 

 

Nie zgłoszono kolejnych uwag w tym punkcie. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji zaopiniowała pozytywnie omawiany projekt. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LVII/589/2023 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany nr 3 Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Masłów została podjęta. 

 

f) w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 

o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i 

transportu nieczystości ciekłych 

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Anna Kucmin 

przedstawiła projekt uchwały.   

Brak zgłoszeń w dyskusji. 

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LVII/590/2023 w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych została przyjęta.  

 

g) zmieniająca uchwałę Nr XXXVI/301/05 Rady Gminy Masłów z dnia 8 września 2005 r. 

w sprawie nadania nazw ulicom w obrębie Masłów Pierwszy, w miejscowości Masłów 

Pierwszy, gmina Masłów 

Kierownik referatu Rolnictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Anna Kucmin 

przedstawiła projekt uchwały.   

Brak zgłoszeń w dyskusji. 
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Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LVII/591/2023 zmieniająca uchwałę Nr XXXVI/301/05 Rady Gminy Masłów z 

dnia 8 września 2005 r. w sprawie nadania nazw ulicom w obrębie Masłów Pierwszy, w 

miejscowości Masłów Pierwszy, gmina Masłów została przyjęta.  

 

h) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki przedstawił projekt uchwały.  

Radny Mateusz Jan Fąfara przedstawił swoje stanowisko informując, że robimy piękny prezent 

dla strażaków z Mąchocic Kapitulnych z okazji jubileuszu 100-lecia jednostki w przyszłym 

roku. Jednak radny nie jest pewien, czy gminę stać na takie prezenty, patrząc na wysokość 

dofinansowania. Radny wyjaśnił, że rozmawiał również z prezesem jednostki i zdaje sobie 

sprawę ile poświęcenia kosztowało to zadanie. Radny dodał, że ma dylemat w tej kwestii. 

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato wyjaśnił, jakie są koszty zakupu samochodu i przedstawił 

plany pozyskania pozostałych pieniędzy na ten cel, zaznaczając że nie nazywałby tego 

prezentem. Wójt podał przykłady na wykorzystywanie ciężkiego samochodu w działaniach 

ratowniczych nie tylko na terenie gminy ale również w gminach ościennych, ponieważ 

jednostka jest w Krajowym Systemie Ratowniczo - Gaśniczym. Pozostałe jednostki również 

wymagają doposażenia.  

Radny Tomasz Ksel zgodził się z panem Wójtem, że to nie jest prezent. Radny podkreślił 

zaangażowanie druhów w realizację tego zadania i pogratulował poparcia. Jednak z uwagi na 

to, że w budżecie nie ma możliwości głosowania na poszczególne zadania, radny 

poinformował, że wstrzyma się od głosu.  

Radny Fąfara odniósł się do poprzedników tłumacząc, że słowo prezent użył w cudzysłowie. 

Radny docenia działania strażaków, co również podkreślił. Radny dodał, że gdyby to był zakup 

dla innej jednostki też by się wahał, jednak dbając o rozwój swojego sołectwa ten zakup uważa 

za słuszny.  

Radny Ryszard Piotr Szymczuch poprosił o pozytywne rozpatrzenie tego zadania. Ponad 

200.000,00 zł, które brakuje do tego zadania, strażacy z jednostki są w stanie zebrać i poczynili 

już kroki w tym kierunku. 

Mieszkaniec gminy poinformował, ze uważa że każdy sprzęt ratowniczy do ratowania życia 

jest konieczny. Mieszkaniec zapytał, czy działania związane z wydatkowaniem środków nie 

będą miały wpływu na wysokość podatku w przyszłym roku. 

W odpowiedzi, Wójt Gminy Masłów przypomniał, że przez 4 lata od 2014 roku podatki nie 

były podnoszone. Świadczy to o tym, że ówczesna Rada Gminy i obecna Rada Gminy nie 

podnosi podatków ot tak sobie. Warunki ekonomiczne, inflacja, woja to czynniki, które mają 
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wpływ na wysokość podatków i na tę chwilę nikt nie jest w stanie powiedzieć, jaka sytuacja 

będzie za niespełna rok. Wobec czego, po przeanalizowaniu sytuacji Wójt zadeklarował, że 

będzie starał się zrobić wszystko, aby – jeżeli będzie konieczność podwyższenia podatku – to 

aby te podwyżki były jak najniższe.  

Głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło informując, że 

każdy sprzęt, który przekazujemy strażakom służy bezpieczeństwu wszystkich. Na co dzień 

może się wydawać, że sprzętu jest dużo, ale w sytuacji klęski zawsze jest go za mało. 

Przewodniczący dodał, że mimo że zadań w budżecie jest dużo, to jego zdaniem w sołectwie 

Masłów Pierwszy, w samym centrum Masłowa jest wiele zadań, które od kilku lat czekają na 

realizację.  

W odpowiedzi Wójt Gminy wymienił zadania realizowane w Masłowie Pierwszym i plany 

realizacji zadań w ramach rewitalizacji centrum Masłowa. Wójt dodał, że przyjmuje apel 

Przewodniczącego tak samo jak pozostałych 14 radnych i zadeklarował, że stara się w sposób 

racjonalny.   

Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się do radnego Fąfary, by nie wstrzymywał się w 

głosowaniu nad zakupem dla innych jednostek ochotniczych straży pożarnych.  

Radny Fąfara odpowiedział, że nie miałby tych wątpliwości, gdyby wiedział, że gminę stać na 

to zadanie.  

Radny Ksel ponownie wytłumaczył swoją decyzję o wstrzymaniu się w głosowaniu nad tym 

projektem.  

Przewodniczący Rady Gminy zamknął dyskusję w tym punkcie i poprosił o przedstawienie 

stanowiska komisji.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji zaopiniowała pozytywnie omawiany projekt.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

Uchwała nr LVII/592/2023 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy została podjęta.  

 

i) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2023 – 

2029 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki przedstawił projekt uchwały.  
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Radny Mateusz Jan Fąfara poinformował, że cieszy go fakt, że rusza powoli przebudowa drogi 

powiatowej w Mąchocicach i Masłowie. Radny podkreślił, że wsłuchuje się w głosy 

mieszkańców, którzy zgłaszają, że budowa chodnika jest dla nich większym bezpieczeństwem 

niż zakup nowego wozu strażackiego. Radny wyjaśnił, że jest to niebezpieczny odcinek  

i przedstawił kalkulacje wyliczonych przez siebie kosztów, apelując do Wójta by realizacja 

tego zadania na odcinku 914 m – nie była tylko „kiełbasą wyborczą”.   

W odpowiedzi, Wójt Gniny Masłów Tomasz Lato przytoczył ilość wygranych przez siebie 

wyborów na różnych szczeblach samorządowych podkreślając, że nigdy nie stosował „kiełbasy 

wyborczej”. Wójt podkreślił że ma plan na tę gminę i go realizuje pomimo krytyki. Droga  

i chodnik, o których mówi pan radny, to odcinek drogi powiatowej, czyli nie jest to zadanie 

własne gminy. Gmina ma obowiązek budowania i utrzymania dróg i chodników własnych czyli 

gminnych.  

Ad wocem radny Fąfara wyjaśnił, że może określenie było niefortunne i podkreślił, że  

mieszkańcy ul. Górnej i Podklonówki oczekują realizacji tego zadania. I nie mówiłby tego 

głośno, gdyby nie wierzył, że wójt da radę zrealizować to przedsięwzięcie.  

Brak kolejnych głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji zaopiniowała pozytywnie omawiany projekt.  

Komisja Ochrony Środowiska, Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

Uchwała nr LVII/593/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Masłów na lata 2023 – 2029 została przyjęta. 

 

j) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2023-2024 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki przedstawił projekt uchwały.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji zaopiniowała pozytywnie omawiany projekt.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

Uchwała nr LVII/594/2023 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego 

w latach 2023-2024 została przyjęta.  

 

k) w sprawie zmiany uchwały Nr LIV/566/2023 Rady Gminy Masłów w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2023-2024 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki przedstawił projekt uchwały.  

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji zaopiniowała pozytywnie omawiany projekt.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Andrzej Kułak, Artur Maciej 

Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr Szymczuch, Piotr 

Władysław Zegadło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Tomasz Ksel 

Uchwała nr LVII/595/2023 w sprawie zmiany uchwały Nr LIV//566/2023 Rady Gminy 

Masłów w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego w latach 2023-2024 

została podjęta. 

 

l) w sprawie uchylenia uchwały nr LII/540/2022 Rady Gminy Masłów z dnia 22 grudnia 

2022 roku w sprawie zmiany Uchwały nr XLIV/443/2017 Rady Gminy Masłów z dnia 

28 grudnia 2017 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego 

w latach 2018-2023 

Skarbnik Gminy Masłów Robert Szechnicki omówił projekt uchwały.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja do spraw Inwestycji zaopiniowała pozytywnie omawiany projekt.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 
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Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LVII/596/2023 w sprawie uchylenia uchwały nr LII/540/2022 Rady Gminy 

Masłów z dnia 22 grudnia 2022 roku w sprawie zmiany Uchwały nr XLIV/443/2017 Rady 

Gminy Masłów z dnia 28 grudnia 2017 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Powiatu Kieleckiego w latach 2018-2023 została przyjęta. 

 

m) w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych w 

Gminie Masłów 

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański przedstawił projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów udzielił głosu mieszkańcowi gminy, który zapytał czy 

mieszkańcy, którzy są właścicielami gruntów wpisanych na listę zabytków w charakterze 

obszarowym, są wyłączeni z tej uchwały np. jeśli chodzi o przygotowanie planów ochrony 

konserwatorskiej, czy nie są wyłączeni.  

Sekretarz Gminy Masłów odpowiedział, że według projektu uchwały nie wyłączamy żadnych 

właścicieli czy posiadaczy zabytków. Może te wątpliwości pojawiły się u mieszkańca  

w związku z zapisem § 3, gdzie wyszczególniony został rodzaj prac budowlanych, które mogą 

być przedmiotem dofinansowania.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło dodał, że z odpowiedzi pana 

Sekretarza wynikło to samo. Ponieważ w tym momencie nikt nie rozdziela środków.  

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury, Pomocy Społecznej i Promocji Gminy oceniła pozytywnie 

omawiany projekt.  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LVII/597/2023 w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu 

gminy na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych 

w Gminie Masłów została podjęta. 

 

n) w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Masłów do porozumienia 

cywilnoprawnego pn. "Klaster Energii GÓRY ŚWIĘTOKRZYSKIE" 

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański przedstawił projekt uchwały.  

Nie zgłoszono uwag w tym punkcie. 

Komisja Budżetu i Finansów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Stanisław Doleziński, Marek Łukasz Dudzik, Mateusz Jan Fąfara, Ryszard Jan Filipowicz, 

Wojciech Haba, Bernarda Komorowska, Małgorzata Kozubek, Tomasz Ksel, Andrzej Kułak, 

Artur Maciej Lis, Janusz Obara, Andrzej Pedrycz, Zenon Adam Pedrycz, Ryszard Piotr 

Szymczuch, Piotr Władysław Zegadło 

Uchwała nr LVII/598/2023 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Masłów do 

porozumienia cywilnoprawnego pn. "Klaster Energii GÓRY ŚWIĘTOKRZYSKIE" została 

przyjęta. 

 

10. Informacje i ogłoszenia 

Mieszkaniec gminy poinformował, że jak co roku Stowarzyszenie rio wystąpiło do urzędu  

z wnioskiem o udzielenie informacji na temat wysokości inkasa i przedstawił częściowo treść 

pytań i wnioski z tej informacji. Mieszkaniec przedstawił również informację dotyczącą 

parkowania na trawie przy budynku CEiK „Szklany Dom” w Ciekotach i odczytał fragment 

odpowiedzi, jaką uzyskał w 2019 roku.   

Sekretarz Gminy Masłów Zbigniew Zagdański odnosząc się do wypowiedzi przedmówcy 

wyjaśnił, że mieszkaniec wybiórczo cytuje odpowiedź na pismo z 2019 roku. Sekretarz 

wyjaśnił, że gmina nie dopuściła do możliwości korzystania ze zbiornika wodnego poprzez 

urządzenie regat na terenie zbiornika w Ciekotach, który znajduje się w zarządzaniu gminy, za 

pośrednictwem CEiK, który odpowiada za bezpieczeństwo na tym zbiorniku. Porównywanie 

tego zbiornika do zbiornika ogólnodostępnego jest niewłaściwe.  

Mieszkaniec wtrącił pytanie, czy cytowane przez niego sformułowanie znajduje się  

w odpowiedzi.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr Władysław Zegadło przerwał dyskusję  

i poinformował, że mieszkaniec swoją informację przekazał, teraz informację przekazuje 

Sekretarz.  

Sekretarz Gminy Masłów dodał, że w tym piśmie była również mowa o niezadeptywaniu parku 

podworskiego, ale w takim znaczeniu, że przywiezienie i rozładowywanie sprzętu żeglarskiego 

oznacza co innego niż sporadyczne korzystanie przez uczestników różnego rodzaju 

przedsięwzięć organizowanych na tym terenie (w tym posiedzenia komisji) z miejsca 

zaparkowania na terenie obiektu. Porównywanie tych dwóch stanów rzeczy jest mocno 

nadużywane.  

Wójt Gminy Masłów Tomasz Lato poinformował, że miejsca parkingowe wykorzystywane są 

od lat przy okazji imprez, które gromadzą dużą ilość osób i są do tego przystosowane.  

Przewodniczący Rady Gminy Masłów poinformował, że 4 maja przypada Dzień Strażaka  

i zaprosił na obchody w dniu 3 maja w Domaszowicach.  

Brak kolejnych głosów. W tym punkcie.   
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11. Zakończenie obrad 

W związku z wyczerpaniem tematyki obrad Przewodniczący Rady Gminy Masłów Piotr 

Władysław Zegadło podziękował za udział w LVII sesji Rady Gminy Masłów i zamknął 

obrady.  

 

Przewodniczący Rada Gminy Masłów 

Piotr Zegadło    

 

Przygotował(a): Joanna Synak 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


